



SINCERE
IMMIGRATION

BN(O) VISA PACKAGE

英國國民(海外)簽證服務



Sincere Immigration is a boutique immigration consultancy firm based in London. We offer a bespoke service, with an aim to deliver high-quality immigration consultancy services for our clients, who wish to relocate to the UK.

Sincere Immigration 是英國倫敦的資深移民顧問公司，擁有真誠可靠的移民律師團隊，切合個人需要，為您提供優質英國移民和教育諮詢服務。

VISA ROUTES FOR BN(O) NATIONAL 英國國民(海外) 移民路線

Following a recent development, the UK government has introduced a visa route for British National (Overseas) national who are currently residing in Hong Kong.

From 31 January 2021, the UK government will formally introduce the BN(O) visa route for an entry clearance application. You can choose to apply for a 5-years visa or alternatively choose to apply for an initial 30-months visa and to extend for another 30-months.

To be eligible for this visa route, you will need to show the following:

- Your BN(O) status.
- Proof of residency in Hong Kong or in the UK (if you are already residing in the UK).

跟據最近的發展，英國政府為目前居住在香港的英國國民(海外)公民引入了簽證。

從2021年1月31日起，英國政府正式引入BN(O)簽證供有關人士辦理入境許可。您可以選擇申請5年簽證，或30個月簽證，然後再延長30個月。

要獲得此簽證，您需要提交以下東西：

- 您的BN(O) 身份證明
- 在香港或英國(如果您已經居住在英國)的居住證明
- 證明您至少可以在英國6個月的經濟支持和生活

SETTLEMENT (INDEFINITE LEAVE TO REMAIN) 定居

- TB test from approved centres (this applies to all application applying from Hong Kong or for those applying in the UK with a visa that is less than 6 months).
- Able to pay the fees for the Immigration Health Surcharge for yourself and dependants.

To apply, you'll also need to show evidence of any non-BN(O) dependants' family links to you and you should travel together to the UK as a family unit. A dependant is any of the following:

- Spouse or civil partner
- Unmarried partner
- Child (under the age of 18 when they first applied)
- Adult child born on or after 1 July 1997 (and their partner or child under the age of 18) who normally lives with you
- Other family members in exceptional circumstances where there is a high level of dependency who normally live with you

- 在指定的醫療中心進行的結核病檢測報告(適用於所有在香港的申請或在英國申請並且持有的簽證少於6個月)
- 為自己和附屬申請者支付移民醫療附加費

申請時,您還需要出示任何與非BN(O) 附屬申請人的家庭聯繫的證據,並且您應該作為家庭單位一起前往英國。附屬申請人是以下任何一種:

- 配偶或合法伴侶
- 未婚伴侶
- 兒童(首次申請時未滿18歲)
- 1997年7月1日或之後出生的成年子女(及其伴侶或18歲以下的子女),他們須通常與您同住
- 在高度依賴的特殊情況下並通常與您同住的其他家庭成員

You can apply to settle in the UK (known as 'indefinite leave to remain') after you've lived in the UK for 5 years on a BNO visa.

If you've already spent time in the UK on one of the following visas this will count towards the 5 years:

- Global Talent visa (or a Tier 1 Exceptional Talent visa)
- Investor visa
- Entrepreneur visa
- Skilled Worker visa (or a Tier 2 General work visa)
- Minister of Religion visa
- Sports person visa
- Representative of an Overseas Business visa
- UK Ancestry visa

Time spent on a Student visa (previously called a Tier 4 (General) student visa) or a Youth Mobility Scheme visa will not count. To apply, you'll need to:

- Meet the knowledge of English requirements (B1 – speaking, listening)
- Pass the Life in the UK Test
- Have spent no more than 180 days outside the UK in any 12 months in the last 5 years

持 BN(O) 簽證人士在英國居住5年後,可以申請英國定居(稱為「Indefinite Leave to Remain」)。

另外,如果閣下在英國曾持有以下簽證,其居住時間亦會計入5年內:

- 全球人才簽證(或第一等級(傑出人才)簽證)
- 投資者簽證
- 企業家簽證
- 技術人員簽證(或二級一般工作簽證)
- 宗教傳道人簽證
- 運動員簽證
- 海外首席代表簽證
- 英國血統簽證

在學生簽證(之前稱為第四級(一般)學生簽證)或青年流動計劃簽證上的居英時間則不計算在內。

如申請永居,您需要:

- 滿足英語能力要求(B1程度的「說」和「聽」)
- 通過英國入籍考試(Life in the UK test)
- 在過去5年裏的任何12個月內,離開英國不超過180天



CITIZENSHIP 入籍

After obtaining your ILR status for a year, you can apply citizenship. To apply, you will need to meet the following requirements:

- Aged 18 or over when you apply; Are of sound mind;
- Intend to continue to live in the UK,
- Can communicate in English (or Welsh or Scottish Gaelic) to an acceptable level. Must have successfully passed the Knowledge of Life in UK test;
- Are of good character;
- Must have lived in the UK for a minimum of 5 years before applying;
- You must also have obtained your Indefinite Leave to Remain status for at least a year (12 months).

In addition to the above, you must also be physically present in England, Wales, Scotland, Northern Ireland, the Isle of Man or the Channel Islands on the day 5 years before the application is received by the Home Office.

The Home Office also requires applicant to not have more than 450 days of absences from the UK in the last 5 years prior to submitting your application. You must also not be absent for more than 90 days in the last 12 months immediately before submitting your application.

有了永居後一年，就可以申請入籍，申請資格包括：

- 申請時年滿18歲；
- 打算繼續在英國居住；
- 能用可接受程度的英語（或威爾士、蘇格蘭蓋爾語）交流；
- 通過Knowledge of Life in the UK測試；
- 品格良好；
- 申請前必須在英國居住至少5年，同時，你必須已經獲得永久居留權至少1年。

另外，在你提交申請5年前的當天，你必須身處英國、威爾士、蘇格蘭、北愛爾蘭、馬恩島或海峽群島。

內政部也要求申請者在申請前5年內離開英國最多450天，當中申請前12個月內離開最多90天。但這不是完全嚴格的規定。內政部可以對某些情況行駛豁免權。



LEGAL SERVICES

代辦簽證

DOCUMENTS AND APPLICATION PROCESSING

處理文件及申請

MIGRATION CONSULTANCY BY IMMIGRATION LAWYER TILL VISA GRANT

英國註冊OISC移民律師跟進及諮詢直至收到簽證

SETTLEMENT GUIDANCE

落地實用服務指導

- UK bank account opening
- Register utility bills
- National Insurance
- GP

- 英國帳戶開設
- 登記水電煤
- 國民保險
- 登記醫療系統

EDUCATION SERVICES 教育專業諮詢服務

EDUCATION CONSULTANCY

- State school consultancy
- Professional education advice for child dependants
- School place checking
- Application guidance and assistance
- Advise on how to catch up with the academic levels in the UK schools
- Advise on preparation for grammar school entrance exams, if applicable

DOOR-TO-DOOR RELOCATION ADVICE

- Relocation and Transfer of Residency (ToR) guidance
- Additional relocation cost payable to the service provider

學校諮詢

- 公立學校諮詢
- 子女教育專業意見
- 學位查詢
- 申請學位指導及協助
- 趕上英國學術程度指引
- 如適用，指導如何準備文法中學的入學試

上門搬遷諮詢

- 搬遷及ToR入境免稅申請指導
- 費用需另向搬遷公司繳交

PREMIER SERVICES 優越服務

PROPERTY RENTING

- Search 3-5 Properties
- Negotiate with the landlord/estate agents on the offer price
- Renting documents and tenancy agreement processing

EDUCATION CONSULTANCY

- 30-min consultancy
- Professional education advice for child dependants
- School place checking and application guidance

DOOR-TO-DOOR RELOCATION ADVICE

- Relocation and Transfer of Residency (ToR) guidance
- Additional relocation cost payable to the service provider

租樓服務

- 搜尋3-5個租盤
- 就報價與業主/地產進行洽商
- 處理租務文件及租約

學校諮詢

- 30分鐘免費諮詢
- 子女教育專業意見
- 申請學位查詢及指導

上門搬遷諮詢

- 搬遷及ToR入境免稅申請指導
- 費用需另向搬遷公司繳交

FEES 收費

	MAIN APPLICANT	SPOUSE & EACH DEPENDANT	EACH ADULT DEPENDANT
Legal fees	£750*	£300*	£500*
Education Services	£700 (+VAT) for the 1 st child £150 (+VAT) for each additional child		
Premier Service	£1,300 (+VAT) per family (for the 1 st child) £150 (+VAT) for each additional child		

* VAT is charged for applications inside the UK.
Prices included legal fee and consulting fee, additional cost payable to other service providers.

- Purchase more than 1 package can get 5% off
- Recommend friends to use our services or purchase together with friends can get 5% off
- Discount can be applied at the same time

	主申請人	配偶及每位附屬申請人	每位成年附屬申請人
辦簽證	£750*	£300*	£500*
教育專業諮詢服務	£700 (+VAT) 第一名子女 £150 (+VAT) 其後每名子女另加		
優越服務	£1,300 (+VAT) 每個家庭(第一名子女) £150 (+VAT) 其後每名子女另加		

*在英國申請需另加消費稅
費用已包括律師費及各項諮詢費, 其他服務供應者需另附費用

- 購買兩個或以上服務可獲得5% 折扣
- 推薦朋友購買服務或與朋友同行使用我們的服務有5% 折扣
- 優惠可以同時使用



SINCERE
IMMIGRATION

Kings Cross HQ
344-354 Gray's Inn Road,
London WC1X 8BP, UK

+44 203 877 0007

info@sincereimmigration.com
www.sincereimmigration.com